



### Nicaragua | 1502 EMERALD TORPEDO

Wrapper: Nicaragua · Binder: Nicaragua · Filler: Nicaragua, Mexico

Nuss- und Röstaromen (Kaffee) gepaart mit Zimtsüße und Pfeffer, zarter Fruchtsäure und Holzttönen. Eine feinwürzige, harmonisch geblandete Zigarre. Am Ende wird sie recht heiß. Mittelkräftig.

Nutty and roasted aromas (coffee) paired with cinnamon sweetness and pepper, a delicate fruity acidity and wood tones. A fine-spicy, harmoniously blended cigar. At the end it becomes rather hot. Medium-bodied.

88 ★★★

165 x 19,8 · 6 ½ x 50  
EUR n/a · CHF n/a  
USD 8.00



### Costa Rica | BRUN DEL RÉ GOLD TORPEDO

Wrapper: Ecuador · Binder: Indonesia · Filler: Nicaragua, Costa Rica

Die Zigarre startet süßlich mit zarter Säure und leicht bitteren Nuss- und Röstaromen. Sie wird süßlicher mit Vanille und Haselnuss und gegen Ende etwas bitterer und schärfer. Mild bis medium.

This cigar starts off sweet with a delicate acidity and slightly bitter nut and roasted aromas. It becomes sweeter with vanilla and hazelnut, and toward the end, is somewhat more bitter and harsher. Mild to medium-bodied.

88 ★★★

152 x 21,4 · 6 x 54  
EUR 9,50 · CHF 14,40  
USD n/a



### Cuba | CUABA EXCLUSIVOS

Wrapper: Cuba · Binder: Cuba · Filler: Cuba

Die Figurado entfaltet Zedernaromen mit einem Hauch Haselnuss, Kräuternoten und Kakaosüße. Sie ist leicht salzig und pfeffrig, aber auch süßlich. Ausgewogen, unspektakulär und mild.

This Figurado develops cedar aromas with a touch of hazelnut, herbal notes and cocoa sweetness. It is slightly salty and peppery, but also sweetish. Balanced, unspectacular and mild.

88 ★★★

146 x 18,3 · 5 ¾ x 46  
EUR 9,90 · CHF 11,80  
USD n/a



### Cuba | H. UPMANN MAGNUM 46

Wrapper: Cuba · Binder: Cuba · Filler: Cuba

Einige Muster ziehen nicht. Eine feinwürzige Zigarre mit Noten von Bitterschokolade, Zedernholz und subtiler Zimtsüße; feines Süße-Würze-Spiel am Gaumen. Nuss- und Erdaromen, Kaffee. Mild bis medium.

A few samples don't draw. A fine-spicy cigar with notes of bitter chocolate, cedar wood and a subtle cinnamon sweetness; fine sweet-spicy play on the palate. Nut and earthy aromas, coffee. Mild to medium-bodied.

88 ★★★

143 x 18,3 · 5 ½ x 46  
EUR 10,60 · CHF 15,20  
USD n/a



### Honduras | MACANUDO INSPIRADO DIPLOMAT

Wrapper: Honduras · Binder: Honduras · Filler: Dom. Rep., Honduras, Nicaragua

Zarte Pfefferschärfe ergänzt die floralen Aromen und die subtile Karamellsüße. Dann entwickeln sich Nuss, Kaffee, Holz und fruchtige Beeren. Gegen Ende zu wird sie etwas harsch. Mild bis medium

A delicate pepperiness complements the floral aromas and subtle caramel sweetness. Then nuts, coffee, wood and fruity berries develop. Toward the end it becomes somewhat harsh. Mild to medium-bodied.

88 ★★★

114 x 19,8 · 4 ½ x 50  
EUR 8,00 · CHF n/a  
USD n/a

